
PROTOKÓŁ NR 5/15 

z posiedzenia Komisji

Ładu i Porządku Publicznego, 

które odbyło się 10 czerwca 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00 a zakończyło o 19:05

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Henryk Płoński-Przewodniczący Komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Mariusz Kubiak,

4. Kamila Pędziwiatr,

5. Beata Espenschied,

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Pituch.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Andrzej Machnica,

2. Włodzimierz Chmiel,

3. mieszkaniec ul. Słonecznej,

4. Anna Klepacz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie  problemu  zgłoszonego  przez  mieszkańców  ul.  Słonecznej,  dotyczącego  uruchomienia

kasyna.

3. Lokalizacja bankomatu - zastrzeżenie użytkowników drogi.

4. Sprawy różne.

Ad. 1  Na posiedzenie Komisji Ładu i Porządku Publicznego zaproszony został Komendant Policji w

Kowarach, przybył też mieszkaniec miasta reprezentujący społeczność z ul. Słonecznej.

Posiedzenie otworzył i obrady prowadził Przewodniczący  P. Płoński.

Ad.  2   Głównym  problemem  z  jakim  borykają  się  mieszkańcy  ul.  Słonecznej  2  i  pobliskich

nieruchomości jest wszechobecny hałas w godzinach nocnych dobiegający z funkcjonującego tam kasyna gry,

które czynne jest całą dobę.

Według skarżących się mieszkańców, bywalcy kasyna zaopatrują się w alkohol w pobliskiej „Żabce”,

następnie udają się do tego kasyna i swoim zachowaniem uniemożliwiają sąsiadom spokojnie żyć a także

odpoczywać w porze nocnej.

W godzinach rannych już upojeni o 7:30 kończą spożywanie alkoholu na zewnątrz. Jest to pora, kiedy

dzieci idą do szkoły (w pobliżu jest Szkoła Podstawowa nr 3) i obserwują te widoki.

Pan  Komendant  Policji  zobowiązał  się  do  powiadomienia  Izby  Celnej  o  istniejących  tego  typu

obiektach w Kowarach, które według wiedzy Radnych nie powinny prowadzić tego typu działalności,  tym



bardziej, że nie mają jej zarejestrowanej  na terenie Miasta Kowary.

 Ad. 3  Następnym tematem posiedzenia było umiejscowienie bankomatu w Banku PKO BP przy

ulicach krzyżujących się tj. 1 Maja i Ogrodowej. Bankomat umieszczony w ścianie budynku istniejącego tam

Banku znajduje się tuż przy ulicy, gdzie panuje duży ruch samochodowy, jak i pieszy, gdyż w pobliżu jest

Rynek.

Interesantom Banku, głównie wpłacającym lub wypłacającym pieniądze z bankomatu, szczególnie

jeżeli stoi tam kilka osób grozi potrącenie samochodem. Radni wzięli pod uwagę inny skrajny, ale nie obcy

przypadek, że po wypłaceniu gotówki może podjechać ktoś samochodem czy motocyklem i wyrwać pieniądze

z ręki zanim je ktoś schowa. 

Komendant Policji i Przewodniczący Rady Miejskiej byli na spotkaniu z Dyrektorem Banku. Niestety,

żadnej konstruktywnej rozmowy w temacie nie było , a jedynie pracownik Banku przekonywał, że bankomat

jest usytuowany tak jak powinien. Budynek stał już kiedy Bank go przejął, więc nie ma możliwości innej niż ta

która już zaistniała, czyli bankomat będzie tam gdzie jest.

Pani Burmistrz pisała w tym temacie do władz Banku, na razie nie ma odpowiedzi.

Pan  Komendant  Policji  zasugerował,  że  celowym  będzie  zamontowanie  parkometru  oraz  zakaz

parkowania dla pracowników Banku skoro przełożeni (zarządzający Bankiem), twierdzą, że niepotrzebny jest

parking.

Ad. 4  W sprawach różnych poruszone były tematy:

- monitoringu w mieście,

- utrzymania w czystości i porządku placów zabaw i boisk,

- ruchu jezdnego przy Szkole nr 3,

- skarga mieszkańca ul. Podgórze na brak oświetlenia,

- harmonogram ręcznego utrzymania w czystości chodników i placów na terenie Miasta,

- inne „niedociągnięcia” dotyczące porządku w mieście.

Po ustaleniu wniosków Komisja zakończyła posiedzenie.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje do Pani Burmistrz o egzekwowanie od odpowiedniego

pracownika  kontroli  realizacji  harmonogramu  ręcznego  utrzymania  w  czystości  chodników  i  placów  na

terenie Miasta oraz kontrolę nad firmą dokonującą wykoszenia Miasta. Wszechobecna wysoka trawa psuje

wizerunek naszej Gminy.

2.  Po raz kolejny wnioskujemy o dbałość, utrzymanie porządku na placach zabaw, boiskach, w Krzaczynie,

przy ul. Wiejskiej, na Wojkowie. Chodzi głównie o wykoszenie tych terenów.

3. Mieszkańcy ul. Nadrzecznej 3 zgłosili nieporządek spowodowany kupą kamieni i gruzu (już zarośniętego

krzakami), który to bałagan powstał wskutek wcześniej przeprowadzonych robót przeprowadzonych przez

Urząd Miejski. Prosimy o posprzątanie tego gruzowiska.

4.  Komisja  Ładu  i  Porządku  Publicznego  wnioskuje,  aby  w  trybie  pilnym  wrócić  do  rozmów  na  temat

montażu monitoringu w mieście.

5. Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje o dokładną analizę warunków funkcjonowania kasyna

przy ul. Słonecznej 2.

6. Wnioskujemy do P. Burmistrz o zaplanowanie w najbliższym czasie budowy tzw. wysepek na ul. 1-go Maja

przy Szkole Podstawowej nr 3, co zapewni bezpieczeństwo dzieciom tam uczęszczającym.

7. Komisja Ładu i Porządku Publicznego prosi o wrócenie do sprawy oświetlenia, tj. brakującej lampy przy



ul. Podgórze, o którą P. Jankowski zabiega od dwóch lat.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                       Henryk Płoński

  


